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Norrmalms stadsdelsförvaltning 

Sankt Eriksgatan 117 

Box 45075 

104 30 Stockholm  

Telefon 08-508 09 000  

 

stockholm.se 

 

Förvaltningsgruppsmöte den 18 oktober 2018 

Arbetsgivarrepresentanter 

Susanna Halldin Olsson, tf. stadsdelsdirektör 

Helena Andersson, tf. chef äldre- och socialtjänstavdelningen 

Johanna Hult, chef förskole- och fritidsavdelningen 

Pirjo Dahlgren Jespersson, chef avdelningen för verksamhetsstyrning 

Therese Rosén, chef parkmiljöavdelningen norra innerstaden   

Karina Karlström, stabschef  

Sara Alvfeldt, verksamhetscontroller äldre- och socialtjänstavdelningen,  

§§ 1-7 

Gunilla Schedin, sekreterare 

 

Arbetstagarrepresentanter 

Katarina Lindbäck Tell, Lärarförbundet 

Kjell Bygdén, Kommunal 

Malin Simonsson, SACO 

Maria Lundqvist, SACO 

 

Tid: 

Torsdagen den 18 oktober 2018, kl.13.00 – 13.30    

Plats: 

Konferensrum Kungsträdgården, Sankt Eriksgatan 117, plan 4  

 

§ 1  
Anmälan av övriga frågor och fastställande av dagordning  

Katarina Lindbäck Tell anmälde en övrig fråga angående 

semesterdagar.  

 

SACO har inkommit med en skrivelse angående friskvårdspolicy. 

Frågan tas upp under punkt 5 – Arbetsmiljö och hälsa.  

 

Dagordningen fastställdes.  
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§ 2  
Dag för justering  

Protokollet från dagens möte justeras måndagen den 22 oktober 2018.   

 

§ 3  
Anmälan av föregående protokoll och eventuella kvarstående 
frågor 

Protokollet från föregående möte lades till handlingarna. Inga 

kvarstående frågor. 

 

§ 4  
Information från arbetsgivaren  

Susanna Halldin Olsson uppgav att arbetet med VP 2019 påbörjats. 

Förslag till budget kommer den 14 november och beslut i KF i mitten 

av december. VP 2019 ska vara SLK tillhanda senast den 12 januari 

2019 och beslut kommer att fattas på nämndens januarisammanträde. 

Katarina Lindbäck Tell undrade när de fackliga organisationernas 

yrkanden ska lämnas. Förvaltningen återkommer om detta.       

 

Johanna Hult uppgav att rekrytering av IT-strateg/ITpedagog pågår.  

 

Therese Rosén uppgav att arbetet inför VP 2019 påbörjats.  

 

Pirjo Dahlgren Jespersson informerade om att Bengt Lindström,  

som kommer att arbeta som lokalintendent under ett år, påbörjat 

arbetet med underhållsplaner för stadsdelsområdets förskolor.     

Pontus Wedenlid, ekonomisamordnare, kommer tillbaka efter sin 

föräldraledighet.  

 

Helena Andersson informerade om att en anhörigkonsulent anställts 

vid den nyinrättade enheten för förebyggande  verksamheter. Från 

och med den 1 november kommer även Klockhusets dagverksamhet 

att ingå i enheten.  

Den 1 november kommer driften av Riddargårdens vård- och 

omsorgsboende att övergå från Stockholms äldreboende till Humana.  

 

Karina Karlström informerade om att samhällsvägledningen för 

nyanlända nu kommit igång och att verksamheten har många 

besökare.  

 

§ 5  

Arbetsmiljö och hälsa 

Pirjo Dahlgren Jespersson uppgav, med anledning av SACO:s 

skrivelse om friskvårdspolicy, att en kartläggning nu görs av andra 

förvaltningars bestämmelser om friskvårdsbidrag respektive 
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friskvårdstimme. Förvaltningen återkommer med en skriftlig 

redogörelse angående detta.  

 

§ 6  

Jämställdhet och mångfald 

Susanna Halldin Olsson informerade om att förvaltningens nya  

ILS-samordnare arbetar med frågan om att få in jämställdhetsanalyser 

i tjänsteutlåtanden.  

 

§ 7  

Ärenden till kommande nämndsammanträde – information    

 Upphandling av handledartjänster för medarbetare inom äldre- 

och socialtjänstavdelningen – rapport  

 ”Så tycker de äldre om äldreomsorgen” – rapporter från    

 Socialstyrelsen  

 

Sara Alvfeldt informerade om resultatet i brukarundersökningen  

”Så tycker de äldre om äldreomsorgen”. När det gäller stadsdels-

området Norrmalm är svarsfrekvensen relativt låg, cirka 60 procent 

inom hemtjänsten och 50 procent inom vård- och omsorgsboenden.  

Varken inom hemtjänsten eller vård- och omsorgsboendena når  

de verksamheter som bedrivs inom stadsdelsområdet upp till KF:s 

mål. Sara Alvfeldt gav några exempel på hur man arbetar inom de 

kommunala verksamheterna för att förbättra kvaliteten.  

 

§ 8 
Information från de fackliga organisationerna  

Katarina Lindbäck Tell informerade om att Lärarförbundet har en 

ombudsdag den 7 november.  

 

§ 9 
Övriga frågor 

Katarina Lindbäck Tell tog upp frågan om semesterdagar och uppgav 

att man både inom Lärarförbundet och Lärarnas Riksförbund har rätt 

att spara 40 semesterdagar jämfört med 30 inom övriga fackliga 

organisationer. Pirjo Dahlgren Jespersson återkommer i frågan.  

 

________________________ 

Gunilla Schedin   

sekreterare 
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Justeras 2018-10-22   

 

För arbetsgivaren  

 

_________________________ 

Susanna Halldin Olsson  

tf. stadsdelsdirektör 

 

 

 

För arbetstagarorganisationerna  

 

__________________________  __________________________ 

Katarina Lindbäck Tell    Maria Lundqvist        

Lärarförbundet       SACO 

 

 

__________________________        

Kjell Bygdén        

Kommunal              

   

 

       


